

Module Kit | Modul Kit Foldable Module | Faltmodul

Back Up Kit Laptop

600323 • 02/2017

The module kit First Aid is suitable for use under worst conditions. A laptop can be easily run without power connection, especially in crisis areas and areas without sufficient infrastructure.

The kit contains all relevant components for a fail-safe use.

The automatic adjustment for output voltage, selected by the Laptop Terminal eliminates the failure rate caused by wrong voltage setting for conventional Chargers. For Energy saving, the charger is equipped with a On/Off switch. The integrated LCD monitors the operation voltage as well as the state of charge and the residual operating time.

Das Modulkit First Aid ist für den Einsatz unter schweren Bedingungen bestens geeignet. Mit dem Kit kann ein Laptop auch ohne Stromanschluss betrieben werden. Gerade in Krisengebieten oder Gebieten mit ungenügender Infrastruktur.

Das Kit beinhaltet alle relevanten Komponenten für einen ausfallsicheren Betrieb. Die automatische Einstellung der Ausgangsspannung, die vom Laptop-Terminal gewählt wird, eliminiert die Ausfallrate, die durch die falsche Spannungseinstellung bei herkömmlichen Ladegeräten verursacht wird. Zur Energieeinsparung ist das Ladegerät mit einem Ein-/Aus-Schalter. Die integrierte LCD überwacht die Betriebsspannung und den Ladezustand und zeigt die restliche Nutzungsdauer an..



Computer	Terminal
Acer	5.5/1.7mm; 19V; Mark "F"
Acer/HP/Gateway/Toshiba/ Asus/Delta	5.5/2.5mm; 19V; Mark "G"
HP	4.8/1.7mm; 18.5V; Mark "E"
Toshiba/Nec	6.3/3.0mm; 15V; Mark "R"
Sony/Fujitsu	6.0/4.4mm; 16V; Mark "S"
Asus	2.5/0.7mm; 19V; Mark "H"

